



ANNUAL GENERAL MEETING
TUESDAY, OCTOBER 22ND, 2024, 12 P.M.

ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE
LE MARDI 22 OCTOBRE 2024, MIDI

Motion – Résolution 7.2

WHEREAS, following a 2023 request for proposals process for the provision of Audit Services for fiscal-year 23-24, *Baker Tilly* was selected as the successful firm, with the contract providing the option for two additional one-year extensions covering the fiscal years 2024-2025 and 2025-2026; and

WHEREAS, *Baker Tilly* has demonstrated its ability to meet the organization's auditing requirements to a satisfactory standard during the current contract period;

BE IT RESOLVED that the membership authorizes the exercise of the first one-year extension option for the 2024-2025 fiscal year, as outlined in the existing contract with *Baker Tilly*.

ATTENDU QUE, à la suite d'un processus de demande de propositions en 2023 pour la prestation de services d'audit pour l'exercice financier 2023-2024, *Baker Tilly* a été sélectionné comme le soumissionnaire retenu, le contrat prévoyant la possibilité de deux prolongations d'un an supplémentaires couvrant les exercices financiers 2024-2025 et 2025-2026; et

ATTENDU QUE, *Baker Tilly* a démontré sa capacité à répondre de manière satisfaisante aux exigences d'audit de l'organisation au cours de la période contractuelle actuelle;

IL EST RÉSOLU que les membres autorisent l'exercice de la première option de prolongation d'un an pour l'exercice financier 2024-2025, tel que prévu dans le contrat existant avec *Baker Tilly*.

Proposed by / proposée par :

Seconded by / appuyée par: